
Inhoudelijke verantwoording subsidie aanvragen 
 
In het afgelopen jaar hebben we een stukje Maastricht meer toegankelijk gemaakt. En, hebben we een 
basis gelegd om die toegankelijkheid nog meer te vergroten. We hebben dat gedaan met behulp van de 
subsidiegelden die we voor dit jaar hadden ontvangen. We zullen kort toelichten wat we hebben gedaan en 
wat het resultaat is.  
- In onze subsidieaanvragen beschrijven we dat we een gastvrijheidsconferen@e organiseren vanuit de 

invalshoek Inclusie. Het doel van de conferen@e is om bedrijven en organisa@es die direct in contact 
met de burger staan, bewust te maken hun 'toegankelijkheid' voor alle burgers in Maastricht, en hen 
vervolgens ondersteunen in het meer toegankelijk maken van hun bedrijf of organisa@e voor burgers 
met een beperking vanuit het VN Verdrag UNCRPD. 

- En we beschrijven dat we vijf bijeenkomsten willen organiseren, over hoe de stad meer toegankelijk te 
maken voor iedereen. We willen ons richten op mensen, par@jen, organisa@es in Maastricht die een 
belang hebben bij het meer inclusief worden van de stad, omdat ze er zelf, of hun achterban of hun 
doelgroep er mee te maken hebben. We willen samen met hen en hun achterban, in beeld brengen wat 
zij merken van de reeds ingevoerde veranderingen, hun verhalen in beeld brengen en deze delen via 
social media en de Maastrichtse kanalen. 

- Voor beide subsidie aanvragen ontvangen we een bedrag van 12.500 euro.  
 
We gaan voortvarend aan de slag met het maken van een plan van aanpak voor de gastvrijheidsconferen@e. 
Het doel van deze werkconferen@e is tweeledig: 
- Het bewust maken van par@jen in Maastricht ‘dat ze een taak hebben in het meer inclusief worden’ 
- Hen voorzien van simpele handreikingen, die helpen om de inclusiviteit te vergoten, gericht op het 

prak@sche 
 
Ons moRo is in lijn met ‘het simpele’: Het zijn de kleine dingen die het doen 
 
We brainstormen over de ‘par@jen die een taak hebben in het meer inclusief worden’ zijn talrijk, qua aantal 
en qua diversiteit. We denken aan: cafés, winkels in voeding, kleding, schoenen, banken, advocaten en 
notarissen, huisartsen, paramedici, verenigingen. We brainstormen over hoe de par@jen te mo@veren om 
naar de werkconferen@e. In analogie met de in 2013 uitgevoerde lunchsessie, kiezen we ervoor om met 
elke relevante par@j vóór de werkconferen@e het gesprek aan te gaan. En met hen de eerste bewustwording 
te realiseren, om vervolgens de eerste aanzet te maken naar een brainstorm hoe de eigen rol in te vullen. 
De par@j zal vervolgens persoonlijk worden uitgenodigd, om zijn ideeën te delen en steun te vragen bij 
anderen voor de uitvoering. Deze strategie leidde in 2013 tot een deelname van 100%. Als we meer dan 
50% in deze @jd halen, dan zijn wij tevreden. En dan is het plan om de deelnemers te faciliteren in het 
maken van een klein en simpel plan van aanpak wat te doen om meer inclusief te worden. En, op het einde 
spreken ze de inten@e uit dat ze aan de slag gaan.  
 
In het kort vraagt dat om de volgende ac@es: we maken een lijst met poten@ële par@jen, we maken een 
draaiboek voor de gesprekken, we voeren de gesprekken, we komen fysiek bij elkaar, we zoeken externe 
ondersteuning voor advies en inhoud en organisa@e van de werkconferen@e, we gaan aan de slag met de 
uitvoering en we voeren de conferen@e uit.  
Het duurt even voordat we zelf door hebben dat we op@mis@sch zijn geweest in de inscha\ng dat we zelf, 
als vrijwilligers, @jd hebben om met de verschillende par@jen te praten. In de prak@jk blijken de dagelijkse 
bezigheden, de dagelijkse zorgtaken en beslommeringen een rem te leggen op het zelf aan de slag gaan met 
het individueel benaderen van bedrijven en organisa@es.  



 
Voor ons gelukkig, komen we, na een behoorlijke zoektocht naar een passende professionele externe 
ondersteuner met een warm hart voor de doelgroep, terecht bij Happy Fuel, die met ons een aantal sessies 
hebben georganiseerd om ons plan helder te krijgen en samen na te denken hoe het bereik het grootst kan 
zijn, gezien de doelen die we willen bereiken.  
 
In deze sessies komen we tot de conclusie dat één werkconferen@e wellicht ontoereikend is om ons doel te 
bereiken, zelfs als we van tevoren persoonlijke gesprekken hebben met de deelnemers. Met name is het 
ontoereikend omdat er meer @jd nodig is voor bewustwording, een gevoel van urgen@e om dingen anders 
te doen en het daadwerkelijk aanpakken van de toegankelijkheid.  
 
We besluiten dat we het benaderen van de verschillende par@jen beter kunnen overlaten aan Happy Fuel, 
vanwege hun exper@se op dit terrein, hun persoonlijke netwerk en de @jd die ze erin kunnen steken. Tijd 
betekent in dit geval wel geld. 
 
Het is ook op het moment van deze sessies dat we tot het inzicht komen dat we ons tweede plan, waarvoor 
we subsidie hebben aangevraagd, kunnen combineren met ons eerste plan. In het tweede plan, richten we 
ons op mensen, par@jen, organisa@es in Maastricht die een belang hebben bij het meer inclusief worden 
van de stad, omdat ze er zelf, of hun achterban of hun doelgroep mee te maken hebben. Als we erin slagen 
om in ons eerste plan par@jen te bereiken en bewust te maken van hun toegankelijkheid en hen aan te 
zeRen tot verbetering daarvan, dan creëren we de situa@e dat diegenen die een belang hebben bij het 
meer inclusief worden, daarin tegemoet worden gekomen. Nog steeds geldt dat we in beeld moeten krijgen 
wat deze groepen zelf ervaren van de reeds ingevoerde veranderingen. Tegelijker@jd zien we de waarde van 
het ‘gewoon op de vloer de verandering teweegbrengen’. Het is om die reden dat we onze plannen voor het 
afgelopen jaar gaan richten op het verbeteren van de individuele toegankelijkheid van bedrijven of 
organisa@es in Maastricht.  
 
Happy Fuel maakt hiervoor, samen met ons, een plan. We veranderen van slogan, van ‘het zijn de kleine 
dingen die het doen, naar een die naar ons idee méér past bij datgene wat we willen bereiken: IK ZIE JOU. 
 
Na enige brainstormsessies keuren we het plan goed en gaan zij aan de slag met het uitvoeren van dit plan. 
Voor ons, als Maastricht voor Iedereen, betekent dit dat een deel van het budget voor beide plannen naar 
hen gaat, en dat de communica@e gelden voor een deel zijn gericht op datgene wat Happy Fuel gaat 
ondernemen en heeb ondernomen.  
 
De ervaringen van Happy Fuel bij de uitvoering van het plan, zijn vastgelegd in een heldere presenta@e, die 
is bijgevoegd bij deze verantwoording. We beschrijven ze in het kort: 
- Er is veel, veel @jd gaan ziRen in het individueel benaderen van de ondernemers 
- Ondernemers hebben andere prioriteiten, ook al staan ze ervoor open 
- Degenen die mee hebben gedaan, geven aan meer @jd, meer sessies nodig te hebben 
- Op basis daarvan heeb Happy Fuel hun programma aangepast en gaat hier nu mee door 
 
Terugkijkende op alle ac@viteiten van dit jaar, uitgaande van onze plannen, hebben we een aantal stappen 
kunnen zeRen, kleiner dan onze ambi@e, tegelijker@jd met een impact op de toegankelijkheid die nu, terwijl 
we dit verslag schrijven, groter zal worden omdat Happy Fuel doorgaat! 
 
 



Financiële verantwoording 
 
12500  % 
    
Happy Fuel 6000 48 
Communicatie 2500 20 
Vrijwilligersvergoeding en bestuurskosten 2125 17 
Internet 575 4,6 
Organisatiekosten 560 4,5 
Diversen 195 1,6 
  11955 95,6 
Over 545 4,4 

 
 
 


